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В статье рассматриваются вопросы оценки качества правовой регламентации публично 

значимой деятельности в сфере государственного управления. Автором на основе отграниче-

ния критериев определения эффективности правовых предписаний от критериев оценки эф-

фективности основанных на них деятельностей критически переосмысливаются сложившиеся 

теоретические подходы в исследовании феномена эффективности правовой регламентации и 

предлагаются оригинальные критерии ее оценки: реализуемость и транслируемость правовых 

предписаний, которые могут быть использованы при разработке соответствующей Методики.
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The article deals with the issues of assessing the quality of legal regulation of publicly significant 

activities in the field of public administration. The author on the basis of the distinguishing criteria for 

determining the effectiveness of legal regulations against performance criteria based on these operations 

is critical reinterpretation of prevailing theoretical approaches in the study of the phenomenon of 

the effectiveness of legal regulation and offered by the original criteria of its evaluation: the feasibility 

and transliruemie legal provisions — which can be used to develop an appropriate Methodo-

logy.
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